
علیرضا بیرانوند با محکومیت در کمیته 
تعیین وضعیت از درون دروازه تراکتور و 

تیم ملی دور شد.
بــه گزارش »ورزش ســه«، کمیتــه تعیین 
وضعیت حکم نهایی پرونده شــکایت باشگاه 
پرســپولیس از علیرضــا بیرانوند و باشــگاه 
تراکتور را اعلام کرد. بر این اساس دروازه بان 
شماره یک تیم ملی با چهار ماه محرومیت از 
میادین و پرداخت غرامت ۲۰ میلیارد تومانی 
محکوم شــده است. این حکم در حالی صادر 

شده که باشگاه تراکتور با دریافت کارت بازی 
این دروازه بان، در شش دیدار لیگ برتر و دو 
بازی آســیایی از این دروازه بان استفاده کرد 
کــه آخرین بازی حضــورش در قفس توری 
تراکتور برابر ســپاهان بود و با کلین شیت به 
پایان رسید. حکم پرونده بیرانوند در شرایطی 
سرانجام اعلام می شود که باشگاه پرسپولیس 
بــه میزان قــرارداد این فصــل بیرانوند از او 
غرامت گرفته و توانسته درآمدزایی جالبی را 
از گلر سابق خود داشته باشد اما نکته اصلی 

محرومیــت دروازه بان شــماره یک تیم ملی 
است که شاید کمتر کسی تصورش را می کرد.

ایــن در حالی اســت که باشــگاه تراکتور با 
دفاعیات خود توانسته از اتهام اغوای بازیکن 
جان سالم به در ببرد و با تبرئه در این پرونده، 
از نقل و انتقالات محروم نشــود. محرومیت 
بیرانوند در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا هم 
اعمال خواهد شــد و این دروازه بان از امروز تا 
۱۰ بهمن ۱۴۰۳ از رقابت های لیگ برتر، جام 
حذفی و لیگ قهرمانان دور خواهد بود. در این 

مدت باشگاه پرسپولیس نسبت به عدم اعلام 
رای از سوی کمیته تعیین وضعیت معترض 
بود و بارها مدیران این باشگاه کمیته تعیین 
وضعیت را به سستی و اهمال در این پرونده 
متهم کردند. از آن سو تراکتور و وکیل بیرانوند 
هم معتقد بودند که باشگاه پرسپولیس با این 
صحبت ها قصد تاثیرگــذاری بر حکم نهایی 
را دارد. در خصوص ایــن پرونده که از اواخر 
خرداد ماه تشکیل شد، کمیته تعیین وضعیت 
درخواست کارشناســی مالی را ارائه کرد که 
نتیجه آن دو هفته پیش به اطلاع دو باشگاه 
رســید. بر اســاس این کارشناســی باشگاه 
پرسپولیس با احتساب حق ایفمارک و سهم 
ســازمان لیگ، هیچ بدهــی در قرارداد لیگ 
بیست و سوم نداشت اما از آن سو بیرانوند به 
عنوان طلبکار در قرارداد فصول قبلی شناخته 
شد. البته باشگاه پرسپولیس اعتقاد داشت که 
الحاقیه فسخ قرارداد تنها برای قرارداد فصل 
بیست و سوم شامل می شود و وکیل بیرانوند 
هم معتقد بود که باتوجه به عدم احتســاب 
پاداش، ســهم ســازمان لیگ و ایفمارک در 
پرداختی باشگاه، بیرانوند اجازه فسخ قرارداد 

نداشته است.
در نهایــت کمیته تعیین وضعیــت اینطور 
تشــخیص داد کــه علیرضــا بیرانوند امکان 
فسخ قرارداد خود را نداشته و به همین دلیل 
جنجالی ترین پرونده فوتبــال ایران با برتری 
پرســپولیس به پایان رسید؛ فراموش نکنید 
رضا درویش وعده داده بود در صورت شکست 
در این پرونــده از مدیرعاملی پرســپولیس 

استعفا خواهد داد.

از باشگاه اســتقلال خبر می رسد که 
احتمال فــراوان، ســرمربی جدید و 
خارجی این تیم تا پایان هفته مشخص 

می شود.
به گزارش »ورزش ســه«، پــس از جدایی 
جــواد نکونــام از اســتقلال، بــه دنبال دو 
شکست متوالی مقابل پرسپولیس در دربی 
و الســد قطر در لیگ قهرمانان آسیا، بحران 
تــازه ای در این تیم به وجود آمد. نکونام که 
با امیدها و انتظارات زیادی هدایت استقلال 
را برعهده گرفته بــود، پس از این ناکامی ها 
تصمیم به اســتعفا گرفت و این تصمیم در 
نهایت پذیرفته شد. با جدایی او، استقلال در 
ابتدای فصل بدون سرمربی ماند و فشارها بر 
مدیران باشگاه برای انتخاب سریع جانشین 

افزایش یافت.
در شــرایطی که اســتقلال برای بازی های 
حســاس پیش رو بــه یک مربــی پخته و 
آشنا به شرایط باشــگاه نیاز داشت، سهراب 
بختیاری زاده به عنوان سرمربی موقت معرفی 
شد. بختیاری زاده که تجربه زیادی در عرصه 
مربیگری دارد، در این موقعیت بحرانی سعی 
کرد تا ثباتی نســبی به تیــم بازگرداند، اما 
وظیفه او تنها موقت اســت. او باید تیم را تا 
زمان معرفی ســرمربی جدید خارجی آماده 
نگــه دارد و در اولیــن چالش خود در هفته 
هفتم لیگ برتر، استقلال را مقابل تیم هوادار 

هدایت خواهد کرد.
در میان گزینه های مطرح شده برای هدایت 

اســتقلال، نام هــای بزرگی همچــون ژوزه 
پسیرو، آندره آ استراماچونی، ریکاردو ساپینتو 
و فرهاد مجیدی به گوش می رســد. پسیرو 
که تجربه زیادی در فوتبال بین المللی دارد، 
یکی از گزینه های جدی اســت. همچنین، 
اســتراماچونی که پیش از این دوره موفقی 
در استقلال داشــت، مورد توجه هواداران و 
مدیران باشگاه است. نام ساپینتو نیز به دلیل 
محبوبیتش نزد بخشــی از هواداران مطرح 
شــده، اگرچه محرومیت او مشکلاتی ایجاد 

کرده است.
از ســوی دیگر، فرهاد مجیدی که قهرمانی 
لیگ برتر را با استقلال تجربه کرده، همواره 
یکــی از نام های مورد علاقه هــواداران بوده 
اســت. با این حــال، او به دلیــل تعهدات 
شــخصی در دبی فعلًا آمادگی بازگشت به 
ایــران را ندارد هر چند که فرهاد ثابت کرده 
که فرد غیرقابل پیش بینی اســت و احتمال 
تغییر نظر او نیــز وجود دارد. هر یک از این 
گزینه هــا ویژگی ها و تجربیات خاصی دارند 
که می تواند به بازگشــت استقلال به مسیر 

موفقیت کمک کند.
مدیران باشگاه وعده داده اند که تا چهارشنبه 
ســرمربی جدید تیم را معرفی خواهند کرد. 
هواداران اســتقلال با اشــتیاق منتظر این 
هســتند که یک نام بزرگ و معتبر هدایت 
تیم را برعهده بگیرد تا استقلال از این بحران 
خارج شود و دوباره به عنوان یکی از مدعیان 

اصلی لیگ ظاهر شود.

در همیــن خصــوص، پرویــز مظلومــی، 
پیشکســوت اســتقلال، با حضور در برنامه 
شب های فوتبالی، به اظهارنظر در خصوص 

انتخاب سرمربی جدید پرداخت.
مظلومی گفت: در جریان هســتم که دارند 
تــلاش می کنند یک مربی خــوب خارجی 
بیاورند. آنها حتی با ژوزه پسیرو روی مبلغی 
حدود 8۰۰ هزار دلار نیز به توافق رســیده 
بودند، ولی به یکبــاره رقم رفت روی یک و 
نیم میلیون دلار. به هر حال دبه می کنند و 
می فهمند اینجا چه خبر است. او مربی بسیار 
خوبی است اگر بتوانند جذبش کنند. ولی با 
چند مربی در حال مذاکره هستند تا بهترین 

گزینه را به ایران بیاورند.
وی ادامــه داد: اعتقاد من این اســت مربی 
خارجی زمان می خواهد. اینگونه نیست که 

یک مربی بیاوریم و فقط شوک وارد کنیم. تا 
مربــی بتواند تاکتیکش را به تیم القا کرده و 
کار فنی انجام دهد، زمان بر است و ما وقت 
زیادی را از دســت خواهیم داد، هم در لیگ 

و هم در آسیا.
پیشکســوت آبی هــا اضافه کــرد: زمان آن 
رسیده که باشــگاه دست به کار شود و یک 
مربــی خوب برای هدایت تیــم بیاورد. تیم 
نیاز به یک مربی سطح بالا دارد تا بتواند به 
موفقیت دســت پیدا کند. اطلاع دارم که با 
استراماچونی صحبت هایی شده و باشگاه در 

حال مذاکره با مربیان مختلف است.
او گفت: اســتراماچونی بــا تلویزیون ایتالیا 
قراردادی داشــت که نمی توانست آن را به 
راحتی فســخ کند. اما شنیدم که نام فرهاد 

مجیدی هم مطرح شده اند. 

با غرامت ۲۰ میلیاردی

بیرانوند چهار ماه تعلیقی محروم شد

نیمکت آبی ها تا پایان هفته پر می شود

آدرس سرمربی خارجی استقلال را دادند

پوگبا: سرانجام کابوس به پایان رسید

ستاره فرانسوی یوونتوس به کاهش محرومیتش واکنش نشان داد و تاکید کرد 
بی صبرانه در انتظار بازگشت به مستطیل سبز است. به گزارش ایسنا، پل پوگبا 
فوریه ســال ۲۰۲۲ به دلیل نقض کردن قوانین ضد دوپینگ به دلیل افزایش 
سطح تستســترون در بدنش به مدت چهار سال محروم شد اما اعتراضش در 
دادگاه CAS پذیرفته شده و محرومیت او از چهار سال به ۱8 ماه کاهش پیدا 
کرده است. او به این ترتیب می تواند از ژانویه تمرین هایش را با یوونتوس آغاز 

کند و در ماه مارس مجاز به انجام بازی های رسمی خواهد بود.
به نوشته اسکای اسپورت، پوگبا به کاهش محرومیتش واکنش نشان داد و گفت: 
ســرانجام بعد از اعلام رای کاس کابوس به پایان رســید. بی صبرانه در انتظار 

بازگشت به مستطیل سبز و ادامه رویاپردازی هستم.
او ادامــه داد: من بارها تاکید کردم که قوانین جهانی دوپینگ را نقض و عمدا 
مکملی را مصرف نکردم. من مکمل غذایی را به توصیه پزشکم مصرف کردم و 
اصلا این مکمل روی عملکرد فوتبالی من تاثیر نداشت. من پاک بودم؛ هر چند 
که باید این محرومیت را قبول کنم. از CAS تشــکر می کنم که اعتراضم را 
قبول کرد. روزهای بسیار سختی را پشت سر گذاشتم. از همه کسانی که کنارم 

بودند تشکر می کنم. بی صبرانه در انتظار بازگشتم.

شزنی همه را غافلگیر کرد

ســنگربان جدید بارسلونا با آمادگی بســیار بالایی که از خود نشان داده همه 
آبی اناری ها را غافلگیر کرده است.

به گزارش ایسنا، دروازه بان لهستانی فصل گذشته یوونتوس با آنکه در تابستان 
پیشــنهادهای بسیار خوبی از لیگ عربســتان داشت تصمیم گرفت از فوتبال 
خداحافظی کند. این دروازه بان ۳۴ساله بعد از آسیب دیدگی شدید مارک آندره 
تراشتگن با پیشنهاد بارسلونا مواجه شد و تصمیم گرفت که به میادین برگردد.

روزنامه الموندو دپورتیووی اسپانیا در گزارشی نوشت که آمادگی بسیار بالایی 
که شــزنی در تمرین های آبی اناری ها از خود نشان می دهد حسابی کادر فنی 
تیم را شــگفت زده کرده است. به نوشته الموندو کادر فنی آبی اناری ها به هیچ 
وجه انتظار چنین آمادگی بالایی را از شزنی نداشتند و این نشان می دهد که او 

خیلی زود می تواند به ترکیب اصلی تیم اضافه شود.

کاوانی در بوکا ماندنی شد

باشگاه بوکاجونیورز از تمدید قرارداد ادینسون کاوانی خبر داد. به گزارش ایسنا، 
ادینسون کاوانی بازیکن ۳۷ ساله اروگوئه ای قرارداد جدیدی را با بوکاجونیورز 
آرژانتین امضا خواهد کرد و بر این اساس تا دسامبر ۲۰۲۶ در این تیم خواهد 

بود. به این ترتیب او به زمزمه های جدایی از این تیم آرژانتینی پایان داد.
این مهاجم با تجربه اروگوئه ای که ســابقه حضور در چهار لیگ معتبر اروپایی 
را دارد، پیش از این در ســری A با پیراهن پالرمو و ناپولی، در لیگ فرانسه با 
پیراهن پاری سن ژرمن، در لیگ جزیره با پیراهن شیاطین سرخ و در لالیگا برای 

والنسیا توپ زده است.
به گزارش ســایت ال موندو دیپورتیوو، ادینســون کاوانی در جولای ۲۰۲۳ از 
والنســیا به بوکاجونیورز رفت و در ۴۳ بازی برای تیــم آرژانتینی ۲۰ گل به 
ثمر رســاند. کاوانی ۳۷ ساله در ۱۳۶ بازی برای اروگوئه ۵8 گل به ثمر رساند 
و بخشــی از تیمی بود که در سال ۲۰۱۱ قهرمان کوپا آمه ریکا شد. او پس از 

لوئیس سوارس در رده دوم بهترین گلزنان تاریخ اروگوئه قرار دارد.

لواندوفسکی تا ۲۰۲۶ در بارسلونا

باشــگاه بارســلونا قید جذب یک مهاجم بزرگ را زده و قصد دارد که قرارداد 
لواندوفســکی را یک ســال دیگر هــم تمدید کند. به گزارش ایســنا، روبرت 
لواندوفسکی بعد از درخشش در بایرن مونیخ بود که راهی بارسلونا شد و با این 
تیم قرارداد ســه ساله امضا کرد. این مهاجم لهستانی سومین فصل حضورش 
در آبی اناری ها را تجربه می کند و قرارداد او تابستان به پایان می رسد. روزنامه 
اسپورت اسپانیا اعلام کرد که باشگاه بارسلونا قرارداد روبرت لواندوفسکی را یک 
فصل دیگر تمدید خواهد کرد و به این ترتیب لواندوفســکی تا ۲۰۲۶ ماندنی 
خواهد شــد. لواندوفسکی یک قهرمانی با بارسلونا در لالیگا در کارنامه دارد. او 
در فصل جاری هم آمادگی بسیار بالایی از خود نشان داده و با ۷ گل در صدر 

جدول بهترین گلزنان قرار دارد.

لمپارد: دوست دارم سرمربی انگلیس شوم
ســتاره ســابق خط هافبک تیم ملی انگلیس از تمایلش برای بر عهده گرفتن 
هدایت تیم ملی انگلیس خبر داد. به گزارش ایسنا، از سال ۲۰۱۶ هدایت تیم 
ملی فوتبال انگلیس بر عهده گرت ساوت گیت بود و انگلیس با او دو بار متوالی 
در فینال یورو شکســت خورد، در جام جهانی ۲۰۱8 به نیمه نهایی و در جام 
جهانی ۲۰۲۲ به یک چهارم نهایی رســید. همین باعث شد تا اتحادیه فوتبال 
انگلیس بعد از یورو ۲۰۲۴، به همکاری با ساوت گیت پایان دهد و لی کارسلی 
ایرلندی به عنوان ســرمربی موقت هدایت تیم ملی انگلیس را بر عهده گرفت. 

لی کارسلی پیش از این سرمربی تیم ملی فوتبال زیر ۲۱ سال انگلیس بود.

خارجی

سیاهی لشگر در فدراسیون ها

ساختار فدراسیون های ورزشی ایران به شکل عجیبی فربه 
و بزرگ و باعث شــده بخش زیــادی از بودجه ای که برای 
آنها در نظر گرفته شــده اســت، هزینه حقوق و دستمزد 
کارمندان و مســئولان فدراسیون ها شــود. به گزارش ایرنا، 
ساختار فدراسیون های ورزشی ایران در طول سالیان گذشته 
آنقدر فربه شده که بخش زیادی از بودجه تخصیصی خود را 
می بلعد و این اتفاق بدون هیچ خروجی مثبت رخ می دهد. 
در بسیاری از کشورها که در ورزش قهرمانی زبانزد هستند 
فدراســیون ها با تعــداد محدودی مســئول و کارمند اداره 
می شوند. حتی فدراسیون های مهم آنها هم چنین شرایطی 
دارند. بر خلاف این کشــورها، در ســاختار فدراسیون های 
ورزشــی ایران آنقدر پست و ســمت تعریف شده که هیچ 
کدام از نزدیکان رئیس فدراســیون، بیــکار نمی مانند. این 
موضوع فقط مختص فدراسیون های مطرح نیست و بسیاری 
از فدراســیون های درجه دوم و سوم کشورمان چندین برابر 
هزینه هایی که برای تقویم سالیانه شــان می شود، حقوق و 
دســتمزد پرداخت می کنند. فدراسیون های همتراز آنها در 
کشورهایی که در ورزش دارای جایگاه هستند نهایتا کمتر 
از ۵ نفر کارمند و مســئول دارند؛ اما مشخص نیست بر چه 
مبنایی ورزش ایران باید ۵۲ فدراســیون ورزشــی با تعداد 

زیادی حقوق بگیر داشته باشد.
پرداخت حقوق های میلیاردی

معضل جدی فدراسیون های پرتعداد
اگر در هر کدام از این ۵۲ فدراسیون ورزشی حداقل ۱۰ نفر 
مشغول به کار شوند با یک حساب سرانگشتی حقوق سالیانه 
آنها حدود ۲۰۰ میلیارد تومان می شــود. قطعا اگر این تعداد 
افراد به کار گرفته شــده در فدراسیون ها حتی به نصف هم 
کاهش پیدا کنند هیچ تاثیری در میزان بازدهی آنها نخواهد 
داشــت. از کمبود بودجه تا حواشــی مربوط به عزل و نصب 
مسئولان فدراسیون ها که آنقدر زیاد است که روی فعالیت های 
اصلی آنها هم سایه انداخته است. مسابقات بین المللی برخی 
رشــته های ورزشی گواه بســیاری از واقعیت هاست. چگونه 
می شود در مسابقات قاره ای، یک ورزشکار تنها با انجام یک 
مسابقه صاحب مدال طلا شود؟ یا در رشته ای دیگر که نهایتا 
۱۰ کشــور در آن فعالیت می کنند فدراسیونی تاسیس شود 
که حداقل ۳۰ کارمند و مســئول دارد؟ به نظر می رسد وزیر 
ورزش و جوانان همانطور که در تصمیمی درست، فدراسیون 
روئینگ را تاســیس کرد باید فدراسیون های ناکارامد را هم 
ادغام یا برخی از آنها که عملکردشان با خروجی قابل توجهی 

همراه نیست را تبدیل به انجمن کند.
واعظ آشتیانی: براساس ظرفیت ورزش ها

باید فدراسیون ها تاسیس شوند
 امیررضا واعظ آشــتیانی که ســابقه مدیریــت هم در یک 
فدراســیون ورزشی را دارد و هم مدیرعامل باشگاه استقلال 
بوده در این خصوص به ایرنا گفت: »اینکه ما دنبال رشته های 
متنوع هســتیم به خودی خود ایرادی ندارد؛ اما باید ببینیم 
در دنیا جه ســاختارهایی برای آن رشــته ایجاد شده است. 
برخی رشته های ورزشــی نهایتا در حد یک دفتر و انجمن 
هستند و دلیلی ندارد ما مدام فدراسیون تاسیس کنیم؛ چرا 
که اداره هر فدراسیون ورزشی هزینه های زیادی دارد. ضمن 
اینکه مدیریت بیش از ۵۰ فدراسیون کار بسیار سختی برای 
وزارت ورزش است. این موضوع هم نیروی انسانی و هم انرژی 
قابل توجهی می خواهد. به همین دلیل اســت که هر چقدر 
پول در ورزش هزینه می شــود باز هم می گوییم کم اســت. 
قطعا موضوع فعالیت بسیاری از رشته های ورزشی در قالب 
فدراسیون ها باید مورد تجدید نظر قرار بگیرد. در حال حاضر 
صرفا یک تشکیلاتی به نام فدراسیون وجود دارد که باید اداره 
شود؛ بدون اینکه خروجی آنها مورد بررسی قرار بگیرد. باید 
دید ظرفیت ورزش ایران در کدام رشته ها است و نگاهی به 
فراگیری و جامعه هدف آنها داشته باشیم. یکسری رشته ها 
مثل کشتی و فوتبال و والیبال و بسکتبال هستند که جامعه 
گسترده ای را پوشش می دهند. برخی فدراسیون های دیگر 
همچون دوومیدانی و ژیمناستیک باید نگاه حمایتی به آنها 
داشــت؛ اما نباید یک رشته ورزشــی که در ایران سبقه ای 
ندارد به یکباره تبدیل به فدراسیون شود. برخی کشورها که 
به لحاظ اقتصادی هم مشــکلی ندارند تنها روی چند رشته 
ورزشی متمرکز هستند. ما باید با آمایش سرزمینی مشخص 
کنیم در کدام رشته ها می توانیم ســرمایه گذاری کنیم. در 
کشورهای پیشرفته سرمایه گذاری روی رشته هایی است که 
به موفقیت آنها ایمان دارند اما چنین ظرفیت شناســی در 

ورزش ایران وجود ندارد.«
مقاومت سیستم سنتی 

مقابل چابک سازی فدراسیون ها
در چند سال اخیر برخی روسای فدراسیون ها تلاش کردند 
نســبت به چابک سازی فدراسیون های تحت مدیریت خود 
اقدام کنند که این مســئله با واکنش منفی سیستم سنتی 
که سال ها در آن فدراسیون ها رخنه کرده بودند مواجه شد. 
در چنین شرایطی رســانه ها هم به جای حمایت از چنین 
چابک سازی از سیستم سنتی حمایت می کند و کمتر رئیس 
فدراسیونی می تواند مقابل این سیستم سنتی تاب بیاورد و 

در نهایت مجبور است مطابق خواسته آنها عمل کند.
المپیک، معیار کارآمدی فدراسیون ها

نتایجی که در مســابقات المپیک کسب می شود می تواند 
بازگو کننده بســیاری از واقعیت ها باشد. برخی ورزشکاران 
که از کمترین تجهیزات اســتاندارد محروم هستند و دوران 
آماده سازی خوبی هم طی نکردند در نهایت عملکرد ضعیفی 
در المپیــک دارند و در این میان فدراســیون هایی که این 
ورزشکاران را تحت پوشش دارند باید پاسخگوی این عملکرد 
باشد؛ چرا که بودجه ای که باید صرف تجهیزات و آماده سازی 
ورزشــکاران شود برای دستمزد مسئولان فدراسیون هزینه 
می شــود و البته هزینه سفرهای خارجی آنها را هم باید در 

نظر گرفت که از صندوق فدراسیون ها پرداخت می شود.
این فدراسیون ها حتی اگر در حد یک انجمن که با یکی دو 
نفر اداره می شود هم باشند تغییری در نتایج ورزشکاران شان 
مشاهده نخواهد شد و در این میان بودجه های میلیاردی به 
درســتی هزینه خواهند شد. همین حالا اگر حتی نیمی از 
فدراســیون های ورزشی تبدیل به انجمن شوند هیچ اتفاقی 
به جز اینکه در بودجه ورزش صرفه جویی خواهد شــد رخ 
نمی دهد. هر چند در تعداد محدودی از فدراســیون ها این 
وضعیت به شــکل معکوس دیده می شود. فدراسیون شنا، 
شیرجه و واترپلو در حالی ۳ رشته المپیک را تحت پوشش 
خود دارد که هر کدام از آنها نیازمند یک فدراســیون مجزا 
است یا در فدراسیون قایقرانی که به درستی این اتفاق رقم 
خورد. در نهایت اینکه شــاید بهتریــن ضرب المثلی که در 
خصوص برخی فدراسیون ها می توان به کار برد همین باشد: 

آفتابه لگن هفت دست، شام و ناهار هیچی.

گزارش
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هزینه ها بالاست به کمک فدراسیون نیاز دارم هدفم المپیک است اگر مسئولان حمایت کنند
رکــورددار دوی ۴۰۰ متــر 
زنان ایران در مورد اعزام به 
مسابقات جهت کسب امتیاز 
به  قطعا  گفت:  المپیک  لازم 
دارم  نیاز  فدراسیون  کمک 
چون هزینه ها خیلی بالاست.
به گزارش ایســنا، با پایان فصل 
فضای باز، دوومیدانی کاران وارد 
فصل بدنسازی می شوند تا خود 

را برای مســابقات داخل سالن و همچنین مســابقات فصل بعدی آماده کنند. قرار است 
اردوهای تیم های ملی دوومیدانی جوانان و بزرگسالان ایران از اول آبان به میزبانی ورزشگاه 

آفتاب انقلاب که تنها کمپ تخصصی دوومیدانی است برگزار شود.
این ورزشگاه به تازگی با تصمیم احسان حدادی، رئیس این فدراسیون به روی ورزشکاران  

بسته شده و صرفا ورزشکاران ملی می توانند در آن تمرین کنند.
نازنین فاطمه عیدیان رکورددار دوی ۴۰۰ متر مانع زنان ایران در مورد شرایط خود به ایسنا 
گفت: بعد از لیگ دو، سه هفته ای استراحت داشتم و اکنون تمریناتم را شروع کرده ام تا با 

آمادگی کامل در مسابقات سال بعد شرکت کنم و وارد بزگسالان شوم.
او در مــورد برگزاری اردوهای تیم ملی از ابتدای آبان گفت: اســامی دو هفته دیگر اعلام 
می شود. گویا قرار است ۴۲ نفر به اردو دعوت شوند و به نظرم اسم من هم در این لیست 

باشد.
او به مسابقات پیش روی خود اشاره و بیان کرد: اگر در لیگ داخل سالن شرکت نکنم دیگر 
تا مسابقات قهرمانی آسیا بزرگسالان که سال آینده برگزار می شود، رقابت دیگری نیست. 
شاید در لیگ داخل سالن شرکت نکنم چون یک مرحله است و باید از فاز تمرینات خارج 
و وارد مسابقات شوم که خیلی جالب نیست اما سال گذشته قهرمانی داخل سالن آسیا را 

داشتیم که شرایط متفاوت بود.  
رکوددار دوی ۴۰۰ متر زنان ایران با بیان اینکه حدود هشت ماه تا قهرمانی بزرگسالان آسیا 
وقت تمرین دارم، ادامه داد: امیدوارم حد نصاب مورد نظر فدراســیون را به دست بیاورم و 
اعزام شوم. اولین هدفم در این مسابقات رسیدن به فینال است که تا به حال کسی از ایران 

به فینال نرسیده است.
عیدیان در مورد وضعیت دوومیدانی زنان ایران بیان کرد: خوشــبختانه زنان ایران خیلی 
پیشــرفت کرده اند. بــرای دومین بار خانــم فصیحی در المپیک حضور داشــت و خانم 
اسماعیل نژاد هم به فینال بازی های آسیایی رسید. بانوان در حال رسیدن به سطح خوبی 
هســتند. با توجه به اینکه آقای حدادی هم رئیس فدراسیون شده  و خیلی از دوومیدانی 
زنان حمایت می کند، امیدوارم خیلی بالاتر از این برویم و درالمپیک بعدی بیشــتر از یک 

خانم نماینده داشته باشیم.
این دختر ۱۹ ســاله در مورد برنامه خود برای حضــور در المپیک گفت: امیدوارم و تمام 
تلاشــم را می کنم که به المپیک ۲۰۲8 لس آنجلس برسم اما اگر نشد قول می دهم که به 
المپیک بعدی برســم. برای المپیک ۲۰۲8 هم چهار سال وقت دارم و می توانم رکوردم را 
خیلی پایین بیاورم. امیدوارم به مسابقات اعزام شوم تا امتیاز لازم را کسب کنم و در فضای 

المپیک قرار بگیرم.
او در پاســخ به این ســوال که برای اعزام به مسابقات جهت کسب امتیاز المپیک نیاز به 
کمک فدراســیون دارد، گفت: قطعا به کمک فدراســیون نیاز دارم چون هزینه ها خیلی 
بالاســت و در کنار اعزام شدن به مسابقات، هزینه های دیگری هم دارم که از جیب خودم 

پرداخت می کنم.

اقتداری گفت: هدفم  فرشته 
مسئولان  اگر  است،  المپیک 

اسکواش را حمایت کنند.
فرشته اقتداری دختر تاریخ ساز 
اسکواش در گفت وگو با ایسنا، در 
پاسخ به این پرسش که آیا انتظار 
کســب مدال طلا در مسابقات 
دلاری  هــزار  ســه  اســکواش 
ژوهانســبورگ  در  بین المللــی 

آفریقای جنوبی را داشــتید یا خیر؟ اظهار کرد: تنها حریف سرسخت من در این رقابت ها 
حریفی از آفریقای جنوبی در مرحله یک هشتم بود که همه تصور می کردند در این مرحله 
بــازی را به او که قهرمان دوره های قبل بود، واگذار خواهم کرد که با شکســت او انگیزه 
مضاعفی پیدا کردم تا مرحله فینال پیش بروم. البته او سخت ترین حریف من بود و یقین 
داشــتم با شکست او قهرمان این رقابت ها خواهم شد. وی گفت: از ۱۱ سالگی اسکواش را 
شروع کردم و در سن ۱۶ سالگی برای اولین بار به مسابقات جهانی رفتم که نتیجه ای کسب 
نکردم. از آن سال تاکنون به جز مسابقات آسیایی، در جهانی حضور نداشتم تا امسال که 
در تورنمنت قهرمانی آسیا در هند شرکت کردم و سوم شدم و سپس در مسابقات انجمن 
حرفه ای اســکواش بازان جهان حضور پیدا کردم و برای نخستین بار درتاریخ اسکواش به 
عنوان قهرمانی دســت یافتم. امیدوارم با این عنوان اســکواش جایگاه خود را پیدا کند و 
مســئولان، این رشته را نیز مورد حمایت خود قرار دهد. دختر تاریخ ساز اسکواش یکی از 
مشکلات خود را عدم حمایت اسپانسرها عنوان کرد و افزود: عدم حمایت اسپانسرها از این 
رشته سبب شده تا شرایط سختی برای اعزام ها داشته باشیم، به طوری که برای حضور در 
مسابقات جهانی آفریقای جنوبی ۶۰ میلیون خودم هزینه کردم و مابقی را فدراسیون کمک 
کرد تا بتوانم در این تورنمنت شــرکت کنم. امیدوارم با مدال طلایی که کسب شد مورد 

حمایت و توجه اسپانسرها قرار بگیریم تا دغدغه ای برای اعزام به مسابقات نداشته باشیم.
وی تصریح کرد: اگر شرایط برگزاری میزبانی مسابقات اسکواش را در کشور داشتیم قطعا به 
راحتی می توانستیم امتیاز جمع کنیم و رنکینگ خود را با کمترین هزینه افزایش دهیم اما 
چون این شرایط را نداریم و هزینه های اعزام سنگین است معمولا اسکواش بازان کمتری 
به صورت آزاد و با هزینه شخصی در چنین تورنمنت هایی حضور پیدا می کنند و این مساله 

سبب افت رنکینگ اسکواش بازان شده است.
اقتداری یکی از مهم ترین برنامه های خود را حضور در المپیک ۲۰۲8 لس آنجلس عنوان 
کرد و گفت: با توجه به المپیکی شــدن این رشــته، امیدوارم وزارت ورزش توجه ویژه ای 
داشته باشد تا با حضور در مسابقات مختلف و افزایش رنکینگ خود بتوانم سهمیه المپیک 
را کسب کنم. وی در پاسخ به این پرسش که آیا شما هم همانند سایر اسکواش بازان باتجربه 
و حرفه ای این رشته بیشترین زمان خود را صرف درآمدزایی می کنید یا تمرکزتان بیشتر 
روی تمرینات است؟ خاطرنشان کرد: برای رسیدن به هدفم زمان زیادی را صرف تمرینات 
در شــیراز یا کیش می کنم و اگر فرصتی پیش آید به خاطر تامین معیشت مربیگری نیز 

می کنم تا هزینه های جانبی خود را تامین کنم.
دارنده مدال طلای مســابقات انجمن حرفه ای اســکواش بازان جهان درباره حضورش در 
مســابقات شــش هزار دلاری بین المللی PSA در پرتغال، گفت: در حال حاضر رنکینگ 
من ۲88 است و کسانی می توانند در این تورنمنت شرکت کنند که رنکینگ بالایی داشته 
باشــند. البته هنوز معلوم نیســت که اسم من در جدول مســابقات قرار بگیرد یا خیر اما 
امیدوارم تا ۲۴ مهر که فرصت ثبت نام در این مســابقات را داریم با توجه به رنکینگم در 

جدول مسابقات قرار بگیرم تا با حضور در این مسابقات امتیاز بیشتری را کسب کنم.


